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ZÁPIS 
z 10. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 30. 5. 2023 na učebně č. 9 

Přítomno: 16 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Petr Kunčík (1. místopředseda, 3.A), Radek Bílek 

(kvi), Magdaléna Cafourková (kva), Dominik Havlíček (3.A), Lucie Havlíčková (1.A), Viktorie 

Holáňová (S – náhradnice za Jiřího Smolíka), Markéta Janderková (S – náhradnice za Kristýnu 

Fialovou), Marie Anna Kocandová (T), Aneta Křivánková (1.A), Ondřej Macek (2.A – náhradník za 

Petra Wallu), Radek Orálek (2.A – náhradník za Štěpánku Manovou), Linda Pelajová (kvi), Lucie 

Řezáčová (T) 

Omluveni: 6 – Jiří Smolík (2. místopředseda, S – zastoupen náhradnicí), Kristýna Fialová (S – 

zastoupena náhradnicí), Oldřich Horčica (P – zastoupen náhradnicí), Štěpánka Manová (2.A – 

zastoupena náhradníkem), Petr Walla (2.A – zastoupen náhradníkem), Oliver Vejvalka (P – zastoupen 

náhradnicí) 

Hosté: Mgr. Dagmar Holá (ředitelka školy), Mgr. Jakub Sekanina (koordinátor) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatel zápisu: Petr Kunčík (1. místopředseda, 3.A) 

Program jednání: 

1. Zahájení, volba ověřovatele zápisu, schválení programu 

2. Zpráva o činnosti SPGMK 

3. Spolupráce se školami 

4. Erasmus 

5. Technika 

6. Investice z Velikonoční sbírky 

7. Nástěnky 

8. Dobročinnost 

9. Start-ID 

10. Doplnění příští Tercie 

11. Bankovní účet SPGMK 

12. Afterparty akademie 

13. Gymplácká zábava 

14. Zvláštní dny 

15. Instagram 

16. Simulace voleb 

17. Diskuse k reformě stanov 

18. Ostatní 

19. Závěr 

Začátek schůze – 9:50 hodin. 

Zástupců tříd je 16. 

K přijetí usnesení je třeba 9 hlasů. 

1. Zahájení, volba ověřovatele zápisu, schválení programu: 

Předseda zahájil 10. schůzi zasedání SPGMK ve školním roce 2022/2023 na základě pozvánky, kterou 

rozeslal dne 22. 5. 2023. 
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Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že se jedná o první řádnou schůzi od zvolení zástupce třídy 3.A 

Petra Kunčíka do funkce 1. místopředsedy, na které je přítomen, proto je nutné, aby složil slib 

místopředsedy SPGMK. 

1. místopředseda SPGMK Petr Kunčík složil slib místopředsedy SPGMK do rukou předsedy 

SPGMK Ondřeje Pitlacha. 

Na ověřovatele zápisu se přihlásil 1. místopředseda Petr Kunčík. Nikdo jiný neměl žádné připomínky, 

ani nikoho nenavrhl, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje ověřovatele zápisu z 10. schůze zasedání. Je jím 1. místopředseda Petr 

Kunčík. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 16, proti – 0, zdržel se – 0. 

Předseda současně s pozvánkou rozeslal program jednání. Zároveň sdělil, že v bodě Ostatní vyřešíme 

otázku hodnotící komise pro soutěž Zlatá pizza. 

K navrženému programu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje program 10. schůze zasedání. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 16, proti – 0, zdržel se – 0. 

2. Zpráva o činnosti SPGMK: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že buď v pátek 23.6. nebo v pondělí 26.6. se bude za Orlovnou 

v Rakšicích konat sportovní den. Společně s 1. místopředsedou Petrem Kunčíkem a předsedou 

sportovního výboru Petrem Košíčkem, který má organizaci celé akce na starosti, se shodli, že by bylo 

lepší, kdyby se den uskutečnil v pátek 23.6., jelikož by se “nesportovci“ mohli zapojit do organizace 

Gymplácké zábavy. Vše ovšem záleží na pedagogickém sboru, který se sejde ještě tohoto dne. 

Další záležitosti ohledně činnosti SPGMK předseda vyřeší v průběhu schůze. 

3. Spolupráce se školami: 

Předseda Ondřej Pitlach se zeptal paní ředitelky, jak je na tom škola co se týče spolupráce s gymnázii 

v Banské Štiavnici a v Kremži? 

Spolupráce s gymnáziem v Banské Štiavnici nevyšla, ale je v jednání spolupráce s gymnáziem ve 

Skalici, což je i blíž k hranicím České republiky. Ve čtvrtek 9. 6. 2023 by měli zástupci 

pedagogického sboru skalického gymnázia přijet k nám a vyjednávat podrobnosti spolupráce. 

Co se týče spolupráce s gymnáziem v Kremži, studenti současné 1.A a Tercie pojedou začátkem 

příštího školního roku na dvě noci do údolí Wachau v rámci projektu Do Světa. Zde se setkají se 

studenty z kremžského gymnázia a pokusí se podniknout společné aktivity. 

4. Erasmus: 

Předseda Ondřej Pitlach se zeptal paní ředitelky, jak to vypadá s projektem Erasmus.  
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Podle paní ředitelky už není možné přihlásit se do podzimního programu Erasmu, ale máme se pokusit 

prostřednictvím některých učitelů přihlásit do jarní fáze programu příštího školního roku. 

Díky Erasmu by někteří studenti našeho gymnázia mohli vycestovat na Slovensko, případně také do 

Rakouska nebo Maďarska. 

5. Technika: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že jeden z vyučujících si opakovaně stěžuje na počítač na učebně 

č. 5, který se velmi pomalu načítá. Paní ředitelka reagovala, že je to pravděpodobně kvůli 

aktualizacím, nicméně tam pošle IT technika, aby se pokusil problém vyřešit. 

6. Investice z Velikonoční sbírky: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že v dotazníku, který byl zaslán mezi studenty, zvítězil návrh, aby se 

za finance z Velikonoční sbírky pořídily lavičky k učebně č. 12. 

Paní ředitelka řekla, že se máme domluvit, jakou lavičku a kam přesně chceme a následně jí máme dát 

vědět. SPGMK se následně bude společně se školou finančně podílet na pořízení nových laviček. 

7. Nástěnky: 

Předseda Ondřej Pitlach na základě diskuze s 1. místopředsedou Petrem Kunčíkem navrhnul, aby byly 

aktualizovány nástěnky na dolní chodbě hlavní budovy (kolem učeben 1 a 2), které jsou v hrozném 

stavu, několik let neaktualizované. 

Podle předsedy je potřeba zaktualizovat obrázky školních aktivit a školní výlety do Petrohradu a na 

Maltu nahradit zájezdy do Štrasburku a Velké Británie. 

Koordinátor Jakub Sekanina s paní ředitelkou ještě doplnili, že by se část nástěnky mohla nechat pro 

DofE. 

Zástupci tříd se s paní ředitelkou dohodli, že aktualizaci nástěnek bude mít na starosti třída 3.A v době, 

kdy všichni ostatní budou na školním výletě. 

8. Dobročinnost: 

Předseda Ondřej Pitlach řekl, že je potřeba najít osobu, která si vezme na starost koordinaci 

dobrovolnictví v DofE při GMK. Tato osoba by měla na starost komunikaci s DPS MK a rodinným 

centrem v MK. 

Předsedkyně výboru pro sbírky Linda Pelajová navrhla, aby se toho ujal někdo z mladších ročníků, 

protože bude potřeba zde tuto tradici udržovat. 

Podle paní ředitelky si může daný člověk tuto aktivitu napsat do svého životopisu ve Start-ID a může 

mu to v budoucnu pomoci při hledání brigády i při dalším studiu. 

9. Start-ID: 

1. místopředseda Petr Kunčík sdělil, že se mu nelíbí, aby se mohli v budoucnu předsedové maturitních 

komisí dívat na účty jednotlivých studentů v online životopise Start-ID. Jsou zde totiž uvedeny osobní 

údaje studentů. 

Paní ředitelka oznámila, že bude záležet na každém studentovi, zda vůbec a případně do kterých částí 

Start-ID dovolí nahlédnout předsedovi maturitní komise. Dále sdělila, že tento krok chce škola 

umožnit zejména z toho důvodu, aby studenti měli lepší známky u maturit (když se například student 
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během celého studia snaží a nevyjde mu maturita, přihlédne se na jeho snahu a aktivitu při výsledné 

známce). 

Dále paní ředitelka řekla, že je skutečně výhodné si do Start-ID zapisovat všechny aktivity, protože 

nám to může pomoci při hledání brigád. 

10. Doplnění příští Tercie: 

Zástupkyně třídy Sekunda Markéta Janderková a Viktorie Holáňová se zeptaly paní ředitelky, zda 

bude někdo doplněn do příští Tercie a případně kolik lidí to bude. 

Paní ředitelka oznámila, že vypsala doplňující přijímací zkoušky. Z těchto doplňujících přijímacích 

zkoušek přijdou do příští Tercie zhruba 3 noví studenti s nejlepším výsledkem dodatečného 

přijímacího řízení. 

11. Bankovní účet SPGMK: 

Předseda Ondřej Pitlach připomněl, že je potřeba už konečně zřídit bankovní účet SPGMK. S tímto 

požadavkem se obrátil na koordinátora Jakuba Sekaninu. 

Koordinátor Jakub Sekanina slíbil, že v nejbližších dnech zavolá do banky Monety a zeptá se na 

podrobnosti založení takového typu účtu. 

Předseda dále připomněl, že pokladníkem SPGMK je Dominik Havlíček, který bude mít na starost 

převod financí a vyvěšování měsíčního přehledu o hospodaření SPGMK na nástěnku SPGMK. 

Všechny výdaje bude muset předem schválit zasedání SPGMK. 

12. Afterparty akademie: 

Předseda Ondřej Pitlach sdělil, že se v poslední době bavil s několika studenty a všichni říkali, že je 

nesmysl pořádat afterparty akademie. Důvodem je, že celá akce by musela kvůli nočnímu klidu 

skončit ve 22:00 a nebylo by na akci možné konzumovat alkohol. 

Předseda proto podal návrh, aby se akce zrušila. K tomuto návrhu nikdo nic nenamítal ani neměl 

žádné další připomínky, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK ruší akci s názvem Afterparty akademie. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 1. 

Koordinátor Jakub Sekanina oznámil, že příští rok je potřeba tuto akci řešit dopředu, aby se 

uskutečnila ihned po akademii. Navrhnul například přespání ve škole, zároveň ovšem sdělil, že je to na 

dalším jednání. 

13. Gymplácká zábava: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že společně s 1. místopředsedou Petrem Kunčíkem shánějí 

dobrovolníky pro prodávání lístků a tomboly na akci. Odměnou bude vstup zdarma. Zájemci se můžou 

hlásit buď předsedovi, 1. místopředsedovi nebo svým zástupcům tříd v SPGMK, kteří to následně 

vyřídí předsednictvu. 

Předseda dále otevřel téma tomboly. Připomněl, že prioritou číslo 1 je nyní shánění tomboly ve svých 

třídách. Každá třída má povinnost přispět dary do tomboly, přičemž to mohou být úplné nesmysly 
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(např. dvě tatranky jako Zájezd do Tater pro dva). Tombolu je možné do 20. 6. 2023 odevzdávat do 

kabinetu pana Sekaniny. 

Zástupkyně třídy Sekunda Markéta Janderková a Viktorie Holáňová se zeptaly předsedy, jak to bude 

s výrobou lístků na prodej tomboly. Předseda slíbil, že to bude v následujících dnech řešit. 

Dále předseda otevřel otázku náramků pro nezletilé kvůli konzumaci alkoholu. Řekl, že je potřeba 

vyřešit, jestli budou náramky od 15 nebo od 16 let. Kdyby totiž byly od 18, na akci by skoro nikdo 

nepřišel.  

Zástupci tříd se ovšem začali vyslovovat proti náramkům, proto předseda oznámil, že podává návrh 

usnesení a už je jen za zástupcích tříd, zda návrh přijmou či nikoli. Nikdo nic nenamítal, proto 

předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje, aby na akci s názvem Gymplácká zábava byly účastníkům přiděleny 

papírové náramky podle věku z hlediska konzumace alkoholu. 

Hlasování: zamítnuto 

Pro – 5, proti – 4, zdržel se – 7. 

Předseda podotkl, že návrh nebyl přijat, proto se účastníci akce s názevm Gymplácká zábava nebudou 

dělit podle věku kvůli konzumaci alkoholu. 

Zástupci třídy Kvinta Linda Pelajová a Radek Bílek a zástupci třídy 3.A Dominik Havlíček a Petr 

Kunčík si přáli uvést do zápisu, že byli proti. 

14. Zvláštní dny: 

Předseda Ondřej Pitlach navrhnul, aby byly Crazy Fashion Day a Pyžamový den sloučeny do jednoho 

dne s názevm Crazy Fashion Day, který se uskuteční v pondělí 19. 6. 2023. K tomuto návrhu nikdo nic 

nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje konání akce s názvem Crazy Fashion Day, která se uskuteční dne 19. 6. 2023. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 16, proti – 0, zdržel se – 0. 

Předseda dále navrhl, ať se Nobackpack Day koná v naplánovaném termínu ve čtvrtek 15. 6. 2023. 

K tomuto návrhu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje konání akce s názvem Nobackpack Day, která se uskuteční dne 15. 6. 2023. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 14, proti – 0, zdržel se – 2. 

15. Instagram: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že jestli má kdokoli zájem spravovat studentský instagramový účet 

gmk_studenti, nechť se mu přihlásí. Také řekl, že uvítá jakékoli nápady, jak účet vylepšit. 

Dále předseda připomněl, že když studenti jezdí na různé školní akce a dávají příběhy na Instagram, ať 

označují gmk_studenti. 
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16. Simulace voleb: 

Předseda Ondřej Pitlach oznámil, že vyjde poslední předvolební průzkum, jehož výsledky budou 

zveřejněny na páteční předvolební debatě. 

Dále předseda konání páteční Superdebaty od 14:00 v tělocvičně připomněl. Studenti Primy, Sekundy, 

1.A a Tercie v té době již výuku nemají, 2.A tam přijde s panem Šrejmou, Kvarta s panem Sekaninou 

a studenti třetího ročníku si to musí domluvit s vyučujícími v semináři. 

1. místopředseda Petr Kunčík přišel s návrhem voličského průkazu. Předseda Ondřej Pitlach rozešle 

dotazník, v němž budou moci studenti o voličský průkaz žádat, a na základě toho bude následně mezi 

přihlášené rozeslán anonymní volební dotazník. 

17. Diskuse k reformě stanov: 

Předseda Ondřej Pitlach sdělil, že přes prázdniny bude pracovat na reformě stanov a předpisu o 

jednacím řádu, který je velmi složitý a je potřeba jej zjednodušit. 

Řekl, že nově se bude předsednictvo volit jednou za rok a zeptal se zástupců tříd, zda by bylo lepší, 

kdyby se předsednictvo volilo začátkem školního roku nebo před maturitou. Zástupci tříd se shodli, že 

bude lepší, když se předsednictvo bude volit začátkem každého školního roku. 

Dále předseda oznámil, že mandát pokladníka bude buď do ukončení studia ve škole nebo do odvolání 

nadpoloviční většinou zástupců tříd, protože předávání informací k účtu je složitější. 

18. Ostatní: 

Předseda Ondřej Pitlach řekl, že je potřeba vyřešit hodnotící komisi pro zítřejší soutěž Zlatá pizza. 

Navrhl, aby komise byla šestičlenná, přičemž by se skládala z jednoho zástupce vedení školy, jednoho 

zástupce pedagogického sboru, jednoho zástupce vedení SPGMK, jednoho zástupce třídy v SPGMK, 

jednoho studenta nižšího gymnázia a jednoho studenta vyššího gymnázia. 

Zástupci tříd nakonec dospěli k návrhu, že komise bude pětičlenná, přičemž se bude skládat ze dvou 

učitelů, jednoho zástupce SPGMK, jednoho studenta vyššího a jednoho studenta nižšího gymnázia. 

Předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování o tomto návrhu. 

Usnesení: 

SPGMK schvaluje pětičlennou hodnotící komisi pro soutěž Zlatá pizza ve složení dvou zástupců 

pedagogického sboru, jednoho zástupce SPGMK, jednoho studenta nižšího a jednoho studenta 

vyššího gymnázia. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro – 16, proti – 0, zdržel se – 0. 

19. Závěr: 

Předseda Ondřej Pitlach ukončil 10. schůzi zasedání SPGMK. 

Konec schůze – 11:06 hodin. 


